

In answer to a question from **Hon. Mr. Skead**,

Hon. Mr. Reesor said that he had not been invited to join the ministry; but the question had been put to him in this form, "would you be available to join the ministry if called upon?" and to that he had replied that he should not be, unless the policy of the Government was acceptable to the majority of the Reformers of Upper Canada.

In answer to another honourable gentleman,

Hon. Mr. Campbell said that no overtures had been made to any other member of the House on behalf of the Government to his knowledge.

The matter was then allowed to drop, and the House, at twenty minutes to four, was adjourned.

En réponse à une question de l'honorable **M. Skead**,

L'honorable **M. Reesor** affirme qu'il n'a jamais été invité à se joindre au Cabinet; la question qu'on lui a posée était du genre de celle-ci, «accepteriez-vous de faire partie du Cabinet si on vous le demandait?» et **M. Reesor** a répondu que non, il n'accepterait pas à moins que la politique du Gouvernement ne soit approuvée par la majorité des réformistes du Haut-Canada.

En réponse à un autre honorable membre,

L'honorable **M. Campbell** dit qu'à sa connaissance, aucune offre n'a été présentée à d'autres membres de la Chambre au nom du Gouvernement.

La question est alors abandonnée et la séance est levée à trois heures et quarante de l'après-midi.
